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Abstract (en)
2. The invention relates to a switching device, in particular for actuating valves, with a bobbin 10, in which a switching part is guided and which is
provided with a winding 12 of a conductor 14 whose ends 32 are connected to a holding device 18 which, for the purpose of making an electrically
conducting connection with contact parts 44 of an appliance inlet (connector socket) 46, guides the conductor 14 between the ends 32 and the
winding 12. The holding device 18 consisting of an insulating material guides the conductor 14 via a predeterminable path in such a manner that
the conductor 14 is freely accessible from at least one side for the purpose of directly bearing against the contact parts 44 without any windings.
The switching device according to the invention is of small design and can be produced, compared to the known solutions, in a cost-advantageous
manner with a minimum rate of rejects and a low number of parts. <IMAGE>

Abstract (de)
2. Die Erfindung betrifft eine Schaltvorrichtung, insbesondere zum Betätigen von Ventilen, mit einem Spulenkörper 10, in dem ein Schaltteil
geführt ist und der mit einer Wicklung 12 eines Leiters 14 versehen ist, dessen Enden 32 mit einer Haltevorrichtung 18 verbunden sind, die zum
Herstellen einer elektrisch leitenden Verbindung mit Kontaktteilen 44 eines Gerätesteckers 46 zwischen den Enden 32 und der Wicklung 12 den
Leiter 14 führt. Über eine vorgebbare Wegstrecke führt die aus einem Isoliermaterial bestehende Haltevorrichtung 18 den Leiter 14 derart, daß
er für eine unmittelbare wicklungsfreie Anlage mit den Kontaktteilen 44 zumindest von einer Seite aus frei zugänglich ist. Die erfindungsgemäße
Schaltvorrichtung baut klein auf und ist bei minimaler Ausschußrate mit geringer Teileanzahl gegenüber den bekannten Lösungen kostengünstig
herstellbar. <IMAGE>
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